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Abstract (en)
The sheet (1) or band has a carrier body (10) connected with a stamping body (11) or copper layer, by a surface structure (13) using an adhesive
agent (12) i.e. high temperature adhesive. The carrier body and the stamping body form a sandwich structure. The adhesive agent is doped with
metal powder. The adhesive agent is tempered in temperatures above 250 degree Celsius for releasing the carrier body and the stamping body. The
adhesive agent contains a magnetic film made of silicon elastomer with additives of high temperature resistant magnetic materials. An independent
claim is also included for a method for manufacturing a pressed sheet or continuous band.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Pressblech 1 oder Endlosband zur Prägung von Werkstoffen, insbesondere Holzwerkstoffen oder
Kunststoffmaterialien, mittels einer Oberflächenstrukturierung. Um die Herstellungskosten und den Materialeinsatz deutlich zu reduzieren wird
erfindungsgemäß vorgeschlagen, dass ein Sandwichkörper verwendet wird, der aus einem Trägerkörper 10 und einem Prägekörper 11 besteht,
wobei diese über ein Haftmittel 12 innig miteinander verbunden sind. Durch entsprechende Auswahl der Haftmittel besteht hierbei die Möglichkeit
durch Lösungsmittel die Verbindung jederzeit reversibel aufzuheben und somit einen Austausch des Prägekörpers 11 vorzunehmen.
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